
Olsen: Nie wiem co poszło źle w Rzymie
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29-letni Szwed pod koniec sierpnia został wypożyczony do klubu z

Sardynii, w związku z poważną kontuzją barku Cragno, która

wyeliminowała go z gry na najbliższe 4 miesiące. Jednak dopiero dziś

został oficjalnie zaprezentowany kibicom "Rossoblu" i wziął udział w

konferencji prasowej, podczas której poruszył również temat

niepowodzenia w Romie.

Co sądzisz o Cagliari?

- Jestem bardzo szczęśliwy, że tu trafiłem. Miałem już okazję, aby poznać zarówno

centrum treningowe, jak i pozostałe obiekty. Nie wahałem się akceptując ofertę

Cagliari. Gdy usłyszałem o zainteresowaniu mną, ucieszyłem się, wiedziałem jak

wygląda sytuacja i herb tego klubu. Grałem w Romie i to był trudny etap, więc nie

miałem czasu rozmyślać o tym zbyt wiele.

Co poszło źle w Romie?

- Nie wiem, ale teraz Cagliari jest dla mnie najlepszą opcją. Przede mną jeszcze

jeden rok na nabranie doświadczenia w włoskiej piłce, co sprawi, że będę

mocniejszy. We Włoszech presja jest znacznie większa niż gdy grałem w Danii, w

Kopenhadze. Gra się inaczej, myślę, że doświadczenie zaczerpnięte w Romie i

ogólnie bycie tutaj od ponad roku bardzo mi pomaga. Teraz muszę jak najlepiej

wykorzystać swoją szansę w Cagliari.
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